



MEET-THE-PEOPLE SESSION (MPS)

Dear Residents,

With the recent rise in Covid-19 community cases, the PAP Bukit Panjang Branch is taking steps to keep everyone safe and making changes to our MPS arrangements to continue to serve you without visiting the branch.

With effect from 2 May 2021, there will be no face-to-face MPS interviews at the Branch

In order to enable us to continue serving you:

1. We encourage residents to send MPS appeals to us via email at bukit.panjang.mps@pap.org.sg or call the hotline at 6763 1930
2. Residents without email access can send/drop off your appeal letters to letter box at Block 110 Gangsa Road #01-91 Singapore 670110
 - a. You have to be a Singapore Citizen residing in Bukit Panjang Constituency.
 - b. You will need to provide your Full Name, NRIC Number, contact number and full address.
 - c. Please also provide details of your appeal and any supporting documents.
 - d. We will make an appeal based on the information provided, and inform you that we have done so.

Let us work together to keep our community safe and healthy.

Liang Eng Hwa
MP for Bukit Panjang Constituency



接见民众

亲爱的居民，

有鉴于本地社区冠病病例数量上升，为了加强防疫措施，本支部将调整每星期一的接见民众活动形式，以保障您的安全与健康。

从五月二日开始，本支部将暂停进行面对面的接见民众活动，直到另行通知。

您可以通过电子邮件发送您的申诉至 bukit.panjang.mps@pap.org.sg 或致热线 67631930。您也可以将您的申诉信件投入大牌 110 岗沙路 #01-91 的信箱。

您必须是居住在武吉班让选区的新加坡公民，并请附上以下资料：

- 1) 您的身份证号码及名字，联络电话号码，以及住家地址。
- 2) 您所要申诉的详情及相关的信件或文件。我们将根据您所提供的详情向有关部门提出您的申诉。

让我们同心协力，共同抗炎！

连荣华

武吉班让选区国会议员